
  

 

                      

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 
 
 
 

KLASA: 024-05/22-01/27 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-6 
Rijeka, 11.travnj 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 28. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

 
 
28. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 07. travnja 2022. (četvrtak), s početkom u 17:00 sati, 
u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b/1 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Branko Miljak, član VMO 
 Ivica Dušić, član VMO 
 Mila Kožul, članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 
 Adrijana Buždon, članica VMO 

 
 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Izvješće sa sastanka sa predstavnicima Rijeka-plus-a d.o.o. u vezi realizacije prioriteta iz 
nadležnosti bivšeg Rijeka – prometa za 2021. godinu i 2022. godinu 

2. Male komunalne akcije – poziv za dostavu zahtjeva za 2023. godinu 
3. Dopisi građana pristigli između sjednica  
4. Razno 

 
 
 

 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Usvajanje zapisnika s 27. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 
 

 
AD 1 
Vijeću se je obratio Predsjednik VMO i izvijestio je nazočne članice i članove vijeća o 
zaključcima sa sastanka koji je održan sa predstavnicima tvrtke Rijeka-plus d.o.o.. Nakon 
rasprave Vijeće je donijelo slijedeći 
Zaključak: 

1.  VMO je jednoglasno usvojilo zapisnik sa sastanka s Rijeka –plusom. Ali Vijeće 
MO Sveti Nikola nije prihvatilo prijedlog Rijeka-plus –a i odustaje o dostave dopisa 
Gradu Rijeci, Odjelu za komunalni sustav kojim bi se zatražilo kompletno asfaltiranje 
ulica Giuseppe Carabino, Vidovićeve ceste i izgradnje kružnog toka na križanju ulica 
Antuna Barca i Giuseppe Carabino što se obrazlaže da bi se moralo odustati od 
velikog broja manje financijski vrijednih, ali iznimno važnih zahvata za građane.  

2. U vezi preostalih sredstava realizacije zahvata malih komunalnih akcija u nadležnosti 
Rijeka –plusa - Sektora prometa iz 2021. godine vijećnik Ivica Dušić zatražio je 
informaciju o postavi LED markera u Ulici Zametska kod restorana „Kokolo“. Dobivena 
je procjena tri načina povećanja sigurnosti prometa, LED markerima, postavom dodatne 
rasvjete i treptača i ugradnjom protuklizne termoplastike prije nailaska na pješački 
prijelaz s obje kolničke trake, ali procijenjena sredstva, osim za treći predloženi način, 
znatno premašuju iznos koji je preostao iz 2021. godine 
 
Zaključak: Vijeće odustaje od svih predloženih zahvata, radi nedostatnih 
sredstava, ali traži da se dostavi informacija Rijeka –plusu da se za iznos 
prijelaznog rada poveća sigurnost prometa obnovom i pojačavanjem postojeće 
horizontalne i vertikalne signalizacije na širem području 
 

3. Za novu regulaciju prometa na izlazu iz parkirališta Crnčićeva 5, na zahtjev Vijeća (po 
prijedlogu Vijećnika Branka Miljaka sa prethodne Sjednice VMO) održan je očevid 05. 
travnja 2022. godine sa predstavnicima Vijeća i stručnim djelatnicima Odjela za 
komunalni sustav i Rijeka-plus d.o.o.. Zaključeno je da su moguće dvije varijante 
povećanja preglednosti s izlazne rampe i to: varijanta 1. Postava uspornika prometa 
ispred pješačkog prijelaza kod objekta na adresi Crnčićeva 2, varijanta 2. Pomicanje 
izlaza s višeg platoa parkirališta 3-4 m zapadno, što iziskuje izgradnju rampe na mjestu 
sadašnjeg stubišta. Predloženo je predstavnicima stručnih službi da dostave procjenu 
obje varijante Vijeću na razmatranje. 

 
 
AD.2 Obrada prioriteta –malih komunalnih akcija za 2023. godinu 
 

1. Predsjednik VMO Marin Barać obavijestio je Vijeće da je od 28.03.2022. do 15.04.2022. 
godine otvoren javni poziv građanima za predlaganje malih komunalnih akcija za 2023. 
godinu i da se zaprimanje i dostav istih odvija po starom modelu. 
 

Zaključak: 
Vijeće je informaciju primilo na znanje 

 
AD.3 Zahtjevi građana 
 

1. Vijećnik Branko Miljak je zatražio informaciju o obnovi i popravku postojeće rasvjete 
pješačkog pothodnika koji spaja Ivekovićevu ulicu i ulicu Maria Gennaria. Od nadležnog 



  

Odjela za komunalni sustav dobivena je informacija da je prilikom izgradnje drugog 
traka obilaznice oštećena postojeća rasvjeta, da ista nije vraćena u prvobitno stanje i 
da je zahvat iznimno skup i zahtjevan 
 

2. Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje, ali nije zadovoljno s odgovorom 
te se predlaže uputiti dopis Odjelu za komunalni sustav u kome se izričito 
naglašava da Vijeće ukazuje na opasnost prisutnu za korisnike pothodnika radi 
nepostojanja ikakve rasvjete još od 2019. godine i da se neće smatrati 
odgovornim u slučaju bilo kakvog štetnog događaja 

 
 
 

3. Vijećnik Klaudio Lazarić upozorio je na nepreglednost kolnika kod pješačkog prijelaza 
u Ulici Ivana Lupppisa južno od kućnog broja 8. Vijeće je predložilo da se sagleda 
mogućnost postave fizičkih prepreka, stupića ili betonskih gljiva. Dobiveno je očitovanje 
Rijeka-plusa  da se zahvat uvrsti u prioritet za 2023. godinu 

 
Zaključak: Vijeće traži da se zahvat riješi sredstvima redovnog održavanja 

 
 

4. Vijećnik Ivica Dušić zatražio je da se na Portalu (WEB)  stranicama Grada objave 
fotografije sa kratkim opisom stanja dječjih igrališta prije i poslije obnove sredstvima 
prioriteta za 2021. godinu i obvezao se je dostaviti foto stanja prije obnove u tajništvo 
 
 Zaključak: Vijećnici su podržali prijedlog 

 
 

5. Vijećnik Klaudio Lazarić upozorio je da se nasuprot broja 11 Ulica Ivana Luppisa nalazi 
srušen prometni znak i traži sanaciju odnosno prosljeđivanje informacije o potrebi 
sanacije Rijeka-plusu d.o.o. 

 
Zaključak: Vijećnici su podržali prijedlog 

 
 
 
AD.4 Razno 
 

1. Predsjednik VMO predočio je Izvješće o realiziranom programu Dan žena   
 

Zaključak: Vijećnici su jednoglasno prihvatili izvješće 
 

2. Vijećnik Branko Miljak zatražio je dostavu dopisa (e-maila) Odjelu za komunalni sustav 
kojim se traži detaljno pometanje i čišćenje površina parkirališta sjeverno od Crnčićeve  

   
Zaključak: Vijećnici su podržali prijedlog 

 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 18:30 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 



  

 


